

ທ່ານຜູ້ປົກຄອງທີ່ຮັກແພງ,

ພວກເຮົາມີຄວາມຍິນດີຈະແຈ້ງທ່ານວ່າກິດຈະກຳນອກໂມງຮຽນຊັ້ນປະຖົມຈະເລີ້ມຮຽນໃນວັນຈັນທີ 30 ກັນຍາ 2019 ສຳລັບນັກຮຽນທີ່ໄດ້ສະໝັກຜ່ານ Google Form ແລະ ຊຳລະຄ່າສະໝັກຮຽບຮອ້ຍ. ຂ້າງລຸ່ມນີ້ມີອີເມວເຊື່ອມຕໍ່ສຳລັບສະໝັກ.

<https://urlz.fr/ay8N>

ຮູບແບບການສະໝັກ.

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການສະໝັກ ແລະ ເລີ້ມຮຽນກິດຈະກຳ ໃຫ້ທ່ານຈົ່ງກອບແບບຟອມນີ້ ແລະ ຊຳລະຄ່າສະໝັກ ຊຶ່ງຄ່າສະໝັກຂຶ້ນກັບຈຳນວນຊົ່ວໂມງທີ່ຮຽນກິດຈະກຳທີ່ທ່ານເລືອກ ແລະ ຂຶ້ນກັບສະຖານະພາບຂອງນັກຮຽນ (ນັກຮຽນທຶນ ແລະ ບໍ່ແມ່ນນັກຮຽນທຶນ):

- 1 ຊົ່ວໂມງ ຕໍ່ອາທິດ ໃນປີການຮຽນ ຄ່າສະໝັກ 100 USD
- 1 ຊົ່ວໂມງ30 ຕໍ່ອາທິດ ໃນປີການຮຽນ ຄ່າສະໝັກ 150 USD
- 2 ຊົ່ວໂມງ ຕໍ່ອາທິດ ໃນປີການຮຽນ ຄ່າສະໝັກ 200 USD
- ວັນພຸດ ຄ່າສະໝັກ 300 USD (ໃນມື້ນີ້ທ່ານສາມາດມາຮັບໄດ້ກລະຫວ່າງ 16h ຫາ 17h).

ຄ່າສະໝັກຕ້ອງຖືກຊຳລະໂດຍຜ່ານການໂອນທາງທະນາຄານເທົ່ານັ້ນ.

ນັກຮຽນທຶນຕ້ອງຊຳລະຄ່າສະໝັກໂດຍອີງຕາມອັດຕາສ່ວນຂອງທຶນການສຶກສາທີ່ໄດ້ຮັບຕໍ່ປີ. ໄດ້ຮັບທຶນການສຶກສາກຳນົດຕໍ່າສຸດ 10%.

ສຳລັບທຸກໆກິດຈະກຳກິລາ ນັກຮຽນແຕ່ລະຄົນທີ່ສະໝັກຈຳເປັນຕ້ອງມີໃບຢັ້ງຢືນສຸຂະພາບຈາກແພດ. ພວກເຮົາຂໍໃຫ້ທ່ານຈົ່ງກະກຽມຊຸດກິລາທີ່ເໝາະສົມໃຫ້ກັບລູກທ່ານອີງຕາມກິດຈະກຳກິລາທີ່ພວກເຂົາສະໝັກ (ເກີບກິລາ, ໂສ້ງຂາສັ້ນ, ເສື້ອຍືດ, ໝວກກັນແດດ...).

ປະເພດກິລາ: U7 (CP), U9 (CE), U11 (CM).

ນັກຮຽນສາມາດສະໝັກຮຽນກິດຈະກຳໄດ້ຫຼາຍຢ່າງຕາມທີ່ຕົນຕ້ອງການ.

ກິດຈະກຳໜຶ່ງຈະສາມາດດຳເນີນການສອນໄດ້ກໍ່ຕໍ່ເມື່ອມີນັກຮຽນສະໝັກພຽງພໍຕາມກຳນົດ (ນັກຮຽນຢ່າງໜ້ອຍ 12ຄົນຕໍ່ກິດຈະກຳ).

ພວກເຮົາຂໍຢ້າເຕືອນທ່ານວ່າກິດຈະກຳນອກໂມງຮຽນບໍ່ແມ່ນຊົ່ວໂມງດູແລນັກຮຽນ. ດັ່ງນັ້ນນັກຮຽນທີ່ບໍ່ໄດ້ສະໝັກຮຽນກິດຈະກຳໃນຊົ່ວໂມງທຳອິດຫຼັງໂມງເລີກຮຽນຈະບໍ່ສາມາດຢູ່ໃນບໍລິເວນໂຮງຮຽນໄດ້ເພື່ອລໍຖ້າກິດຈະກຳໃນຊົ່ວໂມງຕໍ່ໄປ.

ສະໝັກກິດຈະກຳ ກ່ອນວັນທີ: ວັນສຸກ ທີ 27 ກັນຍາ 2019.

ກິດຈະກຳນອກຫຼັກສູດທີ່ກ່ຽວກັບການສຶກສາ

ນອກເໜືອຈາກກິດຈະກຳນອກຫຼັກສູດໂຮງຮຽນຍັງຂໍສະເໜີທ່ານຊົ່ວໂມງຊ່ວຍເຮັດວຽກບ້ານສຳລັບນັກຮຽນຊັ້ນປະຖົມເພື່ອຊ່ວຍສອນບົດຮຽນໃຫ້ນັກຮຽນໄດ້ເຂົ້າໃຈເລິກເຊິ່ງຂຶ້ນ.

ກິດລະບຽບສຳລັບການດຳເນີນກິດຈະກຳນອກຫຼັກສູດການຮຽນ

ກິດຈະກຳດັ່ງກ່າວຈະຖືກດຳເນີນການສອນໄດ້ກໍຕໍ່ເມື່ອມີຈຳນວນນັກຮຽນມາສະໝັກພຽງພໍ (ຢ່າງໜ້ອຍ12ຄົນ ຕໍ່ກິດຈະກຳ).

ສຳລັບທຸກໆກິດຈະກຳກິລານັກຮຽນແຕ່ລະຄົນທີ່ສະໝັກຈຳເປັນຕ້ອງມີໃບຢັ້ງຢືນສຸຂະພາບຈາກແພດ. ພວກເຮົາຂໍໃຫ້ທ່ານຈົ່ງກະກຽມຊຸດກິລາທີ່ເໝາະສົມໃຫ້ກັບລູກທ່ານອີງຕາມກິດຈະກຳກິລາທີ່ພວກເຮົາເລືອກ (ເກີບກິລາ, ໂສ້ງຂາສັ້ນ, ເສື້ອຍືດ, ໝວກກັນແດດ ...).

ທຸກໆກິດຈະກຳນັກຮຽນຈະຢູ່ພາຍໄຕ້ການດູແລຂອງຜູ້ຝຶກສອນ ຈະມີການໝາຍຊື່ນັກຮຽນກ່ອນເລີ່ມກິດຈະກຳເພື່ອກວດສອບຈຳນວນ.

ສຳລັບນັກຮຽນຊັ້ນປະຖົມ ພາຍຫຼັງເລີກຮຽນກິດຈະກຳຜູ້ຝຶກສອນຈະພານັກຮຽນມາລໍຖ້າຜູ້ປົກຄອງທີ່ເດີນທາງເຂົ້າໂຮງຮຽນ.

ກິດຈະກຳທີ່ຮຽນໃນວັນພຸດທ່ານສາມາດມາຮັບລູກທ່ານໄດ້ໂດຍກົງທີ່ເດີນຫຼິ້ນຊັ້ນປະຖົມຕັ້ງແຕ່ 16ໂມງ ແລະ ຈົນເຖິງ 17ໂມງ ໂດຍຕ້ອງແຈ້ງຜູ້ຝຶກສອນກິດຈະກຳໃຫ້ຊາບ.

ສ່ວນກິດຈະກຳທີ່ຮຽນນອກໂຮງຮຽນພວກເຮົາຈະຮັບຜິດຊອບສິ່ງນັກຮຽນເຖິງສະຖານທີ່ເຮັດກິດຈະກຳທີ່ໂຮງຮຽນທີ່ຫາດຊາຍຂາວໂດຍລົດຮັບ-ສົ່ງຂອງໂຮງຮຽນ (ຍົກເວັ້ນມີເຫດສຸດວິໄສ) ແຕ່ຂາກັບຜູ້ປົກຄອງຕ້ອງໄປຮັບລູກເອງທີ່ໂຮງຮຽນຫາດຊາຍຂາວຕາມເວລາທີ່ລະບຸໄວ້ໃນຕາຕະລາງຮຽນກິດຈະກຳ.

ຈຳເປັນທີ່ສຸດທີ່ຜູ້ປົກຄອງຈະຕ້ອງມາຮັບລູກໃຫ້ຕົງເວລາພາຍຫຼັງເລີກຮຽນກິດຈະກຳ. ພາຍຫຼັງການສອນກິດຈະກຳຜູ້ຝຶກສອນມີກິດຈະກຳອື່ນອີກທີ່ຕ້ອງຮັບຜິດຊອບ ຖ້າຜູ້ປົກຄອງມາຮັບເດັກຊ້າທ່ານຈະຕ້ອງຈ່າຍຄ່າລ່ວງເວລາໃຫ້ຜູ້ຝຶກສອນ, ດັ່ງນັ້ນຈຶ່ງຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຜູ້ປົກຄອງມາຮັບເດັກໃຫ້ຕົງເວລາ.

ຖ້າຜູ້ປົກຄອງມາຮັບເດັກຊ້າກາຍ 10ນາທີ, ລູກຂອງທ່ານຈະຖືກປະໄວ້ກັບພະນັກງານຮັກສາຄວາມປອດໄພຂອງໂຮງຮຽນ